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Protokół Nr LIV / 10 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 26 lipca 2010r. 

LIV Sesja Rady Powiatu odbyła się 26 lipca 2010r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy 

ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim. 

Ad.1  

Otwarcie LIV Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły około godz. 1330. Obrady otworzyła i prowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu p. Danuta Mazurkiewicz. 

Wiceprzewodnicząca przywitała zaproszonych gości, radnych, Starostę p. Stanisława Czajkę, 

pozostałych Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, Radcę Prawnego p. 

Izabelę Jacyno, kierowników jednostek powiatowych, naczelników wydziałów Starostwa 

Powiatowego, przedstawicieli mediów (lista obecności stanowi załącznik nr 1). W sesji 

uczestniczył Wicewojewoda Warmińsko – Mazurski p. Jan Maścianica, Radny Sejmiku 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego p. Leszek Sargalski, pracownicy Starostwa 

Powiatowego, a także strażacy z Komendy Powiatowej PSP i policjanci z Komendy 

Powiatowej Policji.  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Wiceprzewodnicząca  stwierdziła,  że  aktualnie  w  

posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  2). 

Nieobecny był Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Wiceprzewodnicząca zaproponowała kandydaturę Wicestarosty p. Jana Rochewicza. Wicestarosta 

wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

Wiceprzewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Wicestarosta pełnił funkcję 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych, 15 radnych głosowało za, Wicestarosta 

wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 

3).  

Następnie odczytała wniosek Zarządu w sprawie rozszerzenia porządku obrad (załącznik nr 4)  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. Głosowało 16 

radnych, porządek przyjęto jednogłośnie.  

Ad. 5  

Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Powiatu 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że pełniła funkcję sekretarza obrad LIII Sesji. Nie wnosi 

uwag do protokołu i wnioskuje o jego przyjęcie. 

Za przyjęciem protokołu nr LIII/10 głosowało 16 radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, 

nastąpi wręczenie medali za długoletnią służbę w administracji dla pracowników Starostwa 

Powiatowego. Wręczenia medali dokona p. Wicewojewoda. 

/wręczenie medali/  

Lista pracowników, którzy otrzymali medale stanowi załącznik nr 5. 

Z sali obrad wyszli pracownicy Starostwa oraz radna Anna Stoklasa. 

Następnie p. Wicewojewoda wręczył strażakom i policjantom listy z podziękowaniami od 

premiera RP p. Donalda Tuska za zaangażowanie i solidarność  w niesieniu pomocy w czasie 

majowej powodzi. Treść listu odczytał Starosta. 

/wręczenie listów/ 

Lista wyróżnionych stanowi załącznik nr 6. 

 

Starosta podziękował p. Wicewojewodzie za przybycie na sesję. Z okazji spotkania wręczył 

Wicewojewodzie medal Pamiątkowy Powiatu Nowomiejskiego z wizerunkiem Matki Boskiej 

Wardęgowskiej.   

Wicewojewoda pogratulował Staroście inicjatywy, a pracownikom Starostwa – otrzymania 

medali. Wyraził zadowolenie z faktu wyróżnienia pracowników samorządowych, czyli tych, 

którzy są fundamentem samorządu. Poinformował, że współpraca Wojewody z samorządem, to 

głównie sprawowanie nadzoru nad działalnością samorządu. Samorządy korzystają również ze 

środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Zapewnił, że program 
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przewidziany do realizacji na 3 lata, mimo kryzysu będzie kontynuowany. Wicewojewoda złożył 

również gratulacje strażakom i policjantom. Dodał, że w pomoc powodzianom zaangażowani byli 

również pracownicy inspekcji nadzoru budowlanego. Zachęcił samorządy do pomocy 

powodzianom. Na zakończenie swojego wystąpienia, tym którzy planują start w wyborach 

samorządowych życzył, aby ich plany się ziściły, a wyborcom – dokonania mądrych wyborów. 

 

Komendant Powiatowy Policji p. Mieczysław Wójcik poinformował, że policjanci z KPP 

wyróżnieni listami od premiera, otrzymali również dodatkowe podziękowania od komendanta 

policji świętokrzyskiej. Komendant odczytał treść listu. 

Starosta poprosił o zwolnienie z dalszej części obrad. Poinformował, że obecnie uda się z p. 

Wicewojewodą na drogę, która ma być realizowana w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych w 2011r.   

Wiceprzewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Wiceprzewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Po przerwie obecnych było 14 radnych (nieobecni: Przewodniczący Rady, Starosta, radna Anna 

Stoklasa). 

Oprócz radnych, Skarbnika Powiatu, Radcy Prawnego,  obecni byli: p. Leszek Sargalski p. Ryszard 

Kłosowski, p. Grzegorz Januszewski, p. Tadeusz  Ławicki, p. Krzysztof Piechocki, p. Bogdan 

Cieplak, p. Kazimierz Grzonkowski, p. Andrzej Samsel, p. Karolina Gierszyńska oraz p. Grzegorz 

Podkomorzy (Tygodnik Internetowy),  

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 28 czerwca do 19 lipca 2010r. stanowi załącznik 

nr 7. 

Protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 16, 28 czerwca oraz 8 lipca 2010r. radni otrzymali 

w materiałach sesyjnych. 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania.  

Radni nie zadali pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Wiceprzewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radny Sejmiku p. Leszek Sargalski powiedział, że w ostatnim czasie rolnictwo dotknęła klęska. 
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Najpierw były obfite opady deszczu, zboża szybko rosły. Potem nastąpiły upały. Rośliny nie 

zdążyły się przygotować na trwającą 3-4 tygodnie suszę, nie ukorzeniły się dostatecznie i ziarno nie 

wykształciło się. Ziarno jest o ponad połowę mniejsze niż powinno być. Radny w imieniu rolników 

którzy zgłaszali mu ten problem, wnioskował do Rady Powiatu o wystąpienie do Wojewody     

z prośbą o ogłoszenie stanu klęski żywiołowej. To pomoże rolnikom, którzy mają kredyty i mogą 

mieć problem z ich spłatą przy tegorocznych fatalnych zbiorach. P. Sargalski poinformował 

również, że złożył odpowiednie dokumenty (m.in. do Wojewody i Rady Ministrów) w sprawie p. 

Szynaki /właściciel firmy „Szynaka-  Meble Sp. z o.o./, który dopuścił się nagannego czynu, 

zmuszając pracowników do podpisywania pewnych oświadczeń. P. Sargalski stwierdził, że nie 

może być na tak, że przychodzi przedsiębiorca, dużo i pięknie mówi, a potem odchodzi. Oszukuje 

nie tylko pracowników, ale cały nasz region. Nie można patrzeć obojętnie na to, co się stało z 

zakładem, z gruntem, że wywieziono część maszyn. Rada Powiatu powinna wyrazić swoją opinię 

w tej sprawie.  

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że następna sesja odbędzie się dopiero we wrześniu. 

Zaproponowała, aby nie czekać aż do sesji i już teraz przygotować pismo w imieniu Rady i wysłać 

do Wojewody.  

P. Sargalski zapytał czy w tej sprawie Rada nie może podjąć uchwały. 

Wiceprzewodnicząca odpowiedziała, że uchwała Rady może być podjęta dopiero we wrześniu. 

P. Sargalski powiedział, że nie chodzi tu o powołanie komisji do szacowania strat, bo te już istnieją, 

ale o ich uruchomienie przez Wojewodę. Rolnikom trzeba pomóc. 

Radny Zbigniew Buzanowski powiedział, że p. Sargalski wspomniał o firmie p. Szynaki, ale nie 

mówił o konkretach, tylko bardzo ogólnikowo. Radny zapytał czego dokładnie dopuścił się pan 

Szynaka. 

P. Sargalski powiedział, że na następną sesję dostarczy oświadczenie jakiego żądał p. Szynaka od 

pracowników. Nie może być tak, że przykładowo pracownik, który w tej firmie pracował 15, 20 lat, 

wykonywał swoją pracę dobrze, nie przynosił strat, teraz jest zwalniany, a podstawą zwolnienia jest 

brak umiejętności do pracy na danej maszynie. 

Wiceprzewodnicząca poprosiła p. Sargalskiego o dostarczenie dokumentów, z których można 

będzie zaczerpnąć więcej informacji.  

Radny Julian Stasiuk powiedział, że wniosek p. Sargalskiego jest na tyle ważny, że Rada mogłaby 

szybciej zebrać się na nadzwyczajnej sesji i podjąć uchwałę.    

Radni nie zgłosili innych wniosków, interpelacji lub zapytań. 
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Ad. 8 

Informacja na temat organizacji dożynek powiatowych 2010 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji przed sesją 

Starosta przedstawił szczegółową informację na ten temat. Zapytała czy radni mają do tego 

tematu jeszcze jakieś pytania. Radnie nie zgłosili pytań. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na pokrycie kosztów 

związanych z organizacją dożynek powiatowych 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Uchwałę nr LIV/371/10 (załącznik nr 8) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2010r. 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z korektą. W głosowaniu wzięło udział 

14 radnych. Uchwałę nr LIV/372/10 (załącznik nr 9) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł radny Jan Czapliński. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania 

lub rozkładania na raty wpłaty należności pieniężnych o charakterze cywilno – 

prawnym oraz wskazania organów do tego uprawnionych 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Wiceprzewodnicząca poprosiła o zwolnienie o odczytywania całej uchwały, która jest bardzo 

długa. Każdy z radnych otrzymał projekt uchwały, była ona szczegółowo omówiona na 

wspólnych komisjach. 

Radni pozytywnie odnieśli się do prośby Wiceprzewodniczącej. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwałę nr 

LIV/373/10 (załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej powiatu nowomiejskiego 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 
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Wiceprzewodnicząca poprosiła o zwolnienie o odczytywania także tej uchwały. 

Radni przychylili się do prośby Wiceprzewodniczącej. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwałę nr 

LIV/374/10 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Wiedza i 

umiejętności – zajęcia pozalekcyjne dla 295 uczniów 3 szkół zawodowych Powiatu 

Nowomiejskiego” 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Uchwałę nr LIV/375/10 (załącznik nr 12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za uchwałą nr LIV/376/10 (załącznik nr 13) głosowało 9 radnych, 4 radnych wstrzymało 

się od głosu. 

Ad. 15 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania nie było. 

Ad. 16 

Sprawy różne 

Wiceprzewodnicząca odczytała pismo od p. Leszka Sargalskiego (załącznik nr 14). Pismo 

zostało skierowane do Starosty, a Rada otrzymała je do wiadomości. 

Następnie zapytała, czy ktoś chce zabrać głos.  

Radny Marek Ząbkiewicz powiedział, że do tej pory Rada kilkakrotnie wpierała 

pogorzelców. W ostatnim czasie doszło do pożaru domu mieszkalnego w miejscowości 

Mikołajki. Radny zaapelował o wsparcie dla wieloosobowej rodziny, która znalazła się w 

bardzo trudnej sytuacji. 

Wiceprzewodnicząca poparła apel radnego Ząbkiewicza. 

P. Sargalski poinformował, że zakończyły się sprawy w sądzie dotyczące udziału rolników 

w blokadach. Na szczęście radny Czajkowski nie został ukarany, chociaż takie były 

zamiary, żeby radny stracił mandat.  
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P. Skarbnik poinformowała, że uchwała w sprawie przekazania wsparcia finansowego dla 

pogorzelców z Mikołajek może być podjęta na sesji we wrześniu. 

Ad. 17 

Zakończenie obrad LIV Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Wiceprzewodnicząca zamknęła obrady LIV 

Sesji Rady Powiatu. 

 

              Protokół sporządziła:                              Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                                              Danuta Mazurkiewicz 

 


